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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért hamisítják meg a lélegeztetőgépen lévő betegekről
szóló járványadatokat? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

            Akár úgy is kezdhetném a kérdésemet, hogy gratulálok ahhoz, hogy a lélegeztetőgépen ápolt
koronavírusos betegek mintegy ötöde pár nap leforgása alatt eltűnt a statisztikákból. A gond csak az,
hogy  pontosan  tudjuk,  ezek  a  betegek  csak  a  statisztikákból  tűntek  el,  nem  pedig  a
lélegeztetőgépekről, mert ott vannak ma is. Önök éppen a negyedik hullám gyors felfutása és a
lélegeztőgépre kerülő betegek számának rohamos növekedése közben egyszer csak a homlokukra
csaptak,  hogy  hát  mégiscsak  máshogy  kellene  számolni  a  lélegeztetőgépre  kerülőket,  ezért
megváltoztatták  a  kórházak  adatszolgáltatásának  szabályait.  Láss  csodát,  hirtelen  157-el  lett
kevesebb a lélegeztetőgépen lévő betegek száma a  hivatalos  adatokban,  miközben egyébként  a
kórházban ápoltak száma ebben az időben is növekedett. A statisztika tehát nagyon szép lett, kár,
hogy a valóságot nem lehet így meghamisítani.

 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

            Honnan  veszik  a  bátorságot  ahhoz,  hogy  egy  világjárvány  közepén  hazudjanak  a
magyaroknak a  járványról?  Honnan veszik  a  bátorságot,  hogy amikor  a  járvány  elleni  magyar
kormányzati védekezés ezer sebből vérzik, és már a harmadik hullámban is a világ leggyengébb
kormányzati teljesítményét mutatták be világelső halálozási aránnyal, akkor elkezdenek hazudozni



 
a  hivatalos  adatokban?  Hogy  amikor  egyre  több  ember  kerül  lélegeztetőgépre,  akkor  elkezdik
megváltoztatni a kórházak adatszolgáltatását, hogy kisebb legyen ezáltal ez a szám? Müller Cecília
előbb azt kérdezte, hogy nincs-e erre egy jobb szövegünk, Önök pedig most azt kérdezték, hogy
nincs-e erre  egy jobb számunk.  Aztán  csináltak  rá  jobb számot,  statisztikahamisítással,  így lett
alacsonyabb a lélegeztetőgépen ápoltak száma. Tisztelt Miniszter Úr! Honnan veszik a bátorságot,
hogy meghamisítsák a hivatalos járványügyi adatokat?
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